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Abstract (en)
A method is described by which the electromechanical properties of heads or head wheels of magnetic recording apparatuses can be improved
by avoiding the oscillating of limited duration at the point of tape/head contact, causing picture disturbances, which is known as the "rubbing noise
effect". This improvement is achieved by oscillation loading of the head induced externally, for example by means of ultrasound. This method can be
used to repair apparatuses already in operation on which the rubbing noise effect occurs.

Abstract (de)
Es wird ein Verfahren beschrieben, mit dem die elektromechanischen Eigenschaften von Köpfen oder Kopfrädern von magnetischen
Aufzeichnungsgeräten in der Weise verbessert werden, daß das zeitlich begrenzte, Bildstörungen verursachende Schwingen an der
Berührungsstelle Band/Kopf, das als "Rubbing Noise-Effekt" bekannt ist, vermieden wird. Erreicht wird diese Verbesserung durch eine
Schwingungsbelastung des Kopfes mit Anregung von außen, zum Beispiel mittels Ultraschall. Bereits im Betrieb befindliche Geräte, bei denen der
Rubbing Noise-Effekt auftritt, können mit diesem Verfahren repariert werden.
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